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z 

KOMISJA 
Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miast " 

dnia US,iaik.., zgioszony 

UCHWAŁA NR 
RADY MIASTA ZGIERZA 

z dnia 2024 r. 

Alina Łęcki 

w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, poz. 1572), art. 241 oraz 
art. 244 § 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572) Rada Miasta Zgierza 

uchwala, co następuje: 
§ 1. Udziela się odpowiedzi na wniosek mieszkańców Osiedla Proboszczewice 

- Lućmierz, z dnia 24 października 2024 r w sprawie dokończenia inwestycji 
polegającej na przebudowie ulicy Obrońców Warszawy w Zgierzu. Treść 
odpowiedzi w załączniku do uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza do przekazania 
niniejszej uchwały wnioskodawcy. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta 
Zgierza. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

§ 5. Uchwała podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Rady Miasta Zgierza 
przez okres 14 dni. 

Nie wnoszę zastrzeżeń icfinajop-psawriych 
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Załącznik do uchwały 
Nr 
Rady Miasta Zgierza 
z dnia 2024 r. 

Pani 

Odpowiedź na wniosek 

Odpowiadając na wniosek z dnia 24 października 2024 r. w sprawie 
dokończenia inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Obrońców Warszawy 
w Zgierzu, Rada Miasta Zgierza informuje, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Zgierza na posiedzeniu w dniu 18 listopada 2024 r. zbadała sprawę, 
wysłuchała uczestniczących w posiedzeniu mieszkańców i ustaliła, że argumenty 
przestawione we wniosku są zasadne. 

Ulica Obrońców Warszawy jest aktualnie w bardzo złym stanie technicznym 
(dziurawa, bez pobocza, w niektórych miejscach bardzo wąska), stwarzającym 
zagrożenie dla wszelkiego rodzaju uczestników ruchu. Przedmiotowa droga 
stanowi połączenie Zgierza z Aleksandrowem Łódzkim, Grotnikami, Ozorkowem-
ruch na tej drodze jest wzmożony a poruszanie się po niej stanowi zagrożenie 
dla bezpieczeństwa pieszych i pojazdów. 

Bieżące wyrównywanie drogi przynosi marne skutki a ich efekt jest 
krótkotrwały - trwa do pierwszych opadów deszczu. Ponadto poczynione 
dotychczas inwestycje - ulica ta ma już przygotowaną dokumentację oraz 
wydaną decyzję ZRID - świadczą o konieczności kontynuacji rozpoczętych 
inwestycji. 

Na podstawie wyjaśnień I Zastępcy Prezydenta Miasta Zgierza ustalono, że 
UMZ będzie intensywnie poszukiwał najkorzystniejszych źródeł zewnętrznego 
finansowania przedmiotowej inwestycji. 

Analogiczne rozwiązania zostaną zastosowane w przypadku budowy ulicy 
Supraskiej oraz podjazdu i zjazdu z przejazdu kolejowego łączącego ulicę 
Grotnicką z ulicą prowadzącą do Osiedla 650-lecia. 

Ponadto padła informacja, że UMZ na bieżąco prowadzi działania mające 
na celu utrzymanie w stanie użytecznym wskazanych ulic i podjazdów. 

Szansą na pozytywne, szybkie załatwienie tego palącego dla mieszkańców 
i miasta problemu jest m. in. początek nowej perspektywy finansowania 
unijnego. 

Rada Miasta Zgierza mając na względzie ustalenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza postanawia pozytywnie rozpatrzyć 
wniosek. 
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